
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
 
Kunnanvaltuusto 30.09.2024 § 42    
      
 

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla. 
 
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, 
päätös asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti.   
 

  
Päätös Valtuutettu Anne Tuomaila-Lähteenmäki teki valtuustoaloitteen koskien 

pysäköintikieltomerkin asettamista Kouluntien alkuun.    
 
Valtuutettu Anne Tuomaila-Lähteenmäki teki valtuustoaloitteen koskien 
puupölkkyjen poistamista koulun pihasta turvallisuuden vuoksi.  
 
Valtuutettu Anne Tuomaila-Lähteenmäki esitti huolen Kärkölässä 
tapahtuneista ilkivallan teoista. Kunta on ollut asiasta yhteydessä poliisiin 
ja toimenpiteitä on tehty.   
 
Pormestari Markku Koskinen tiedotti seuraavista ajankohtaisista asioista: 
- kunnanjohtajan hakuprosessi on aloitettu kunnanhallituksen nimeämän 
valmisteluryhmän toimesta  
- hallintosäännön päivittäminen on aloitettu sekä konsultin laatima luonnos 
on toimitettu hallitukselle ja valtuustoryhmien puheenjohtajille (valtuuston 
käsittely 11.11.) 
- talouden tasapainotusohjelma: teetetty selvityksiä, YT-neuvottelut 
käynnissä sekä kiinteistöohjelma laadittu (11.11. valtuustolle) 
- osayleiskaava on valmistelussa 
- ilmastosuunnitelma on valmistelussa (valtuuston käsittely loppuvuonna) 
- Hyvinvoinnin ja terveyden edistämisessä tehdään tiivistä yhteistyötä 
Hyvinvointialueen kanssa 
- Lapsiystävällinen kunta -mallin toimintasuunnitelma esitellään 
lautakunnissa (valtuustolle 11.11.) 
- yhteisöllinen asumisen hankkeen osalta ARA-rahoitus ei ole selvinnyt 
- Minitalo -messut tapahtuma on kesällä 2025 Vanhanpappilan alueella. 
Alueelle rakentuu 3 messutaloa ja 2 muutakin tonttia myyty.  
- teollisuustonteista on tullut alustavia kyselyitä kuntaan 
- aurinkovoimahankkeita on muutama etenemässä kunnassa 
- KAS rivitaloasunnot -hanke on valitusprosessissa ja sen takia viivästynyt.   
 
Valtuuston puheenjohtaja Matti Airola tiedotti, että valtuustoseminaari 
hallintosääntömuutoksista pidetään 15.10.2024 klo 17-20 ravintola 
Apilassa.   
 
Valtuutettu Kauko Issakainen esitti kysymyksen monitoimikentän aidoista 
ja maaleista. Tekninen johtaja selvitti eri sisäänkäynnit monitoimikentälle 
(myös esteetön pääsy) ja että pienet maalit ovat tarkoitettu peleihin puolella 
kentällä. Tekninen johtaja ei tunnista ongelmaa sisäänkäyntien osalta, mutta 
käy vielä tarkastamassa. Tulevan talven osalta resursseihin on kiinnitetty 



huomiota.  
 
Valtuutettu Kauko Issakainen esitti kysymyksen kunnan lumikelkasta. 
Tekninen johtaja vastasi, että hänellä ole siitä tietoa. 


